
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 20. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 241
Er ministeren enig i, at DSB som offentlig selvstændig virksomhed skal have
en anderledes rolle på jernbanemarkedet end andre private aktører? Og me-
ner ministeren, at det er en god idé, at DSB har meldt sig ind i DI, og i så fald
hvorfor?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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